
                                                   
 
Schriftelijke vragen PvdA Westerveld 
Onderwerp: Oranjeborg Wilhelminaoord 
d.d. 16 mei 2025 
 
1. 
Is het college bekend dat Oranjeborg van plan is zich te vestigen in Wilhelminaoord? 
 
2. 
Deelt het college dat het aantal zorgplaatsen in verhouding moet staan met de schaal en 
draagkracht van een dorp? 
 
3. 
Zo ja, in hoeverre is het college van plan hierop te acteren? 
Zo nee, waarom niet? 
 
4. 
In hoeverre wordt hier participatie toegepast waarin omwonenden, dorpsbelang etc. 
tijdig worden betrokken? 
 
5. 
Welke afweging maakt het college tussen enerzijds ruimte voor opvang van kwetsbare 
groepen en anderzijds grenzen en voorwaarden hieraan, onder andere een afgebakende 
omvang? 
 
6. 
Op welke termijn kan de Raad een update in de ontwikkelingen rondom dit dossier 
verwachten? 
 
Namens  
Ramona Rösener Manz  
 
 
 




